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Г. Лозанов: Да се наказват източниците на информацията, не разпространителите 

"Направихме мониторинг на основните телевизии и радио програми. Общото 

впечатление е , че през телевизиите и радиата не е вървяла някаква увеличаваща 

паниката форма на комуникация". Това заяви в интервю за БГНЕС председателят на 

СЕМ доц. Георги Лозанов.  

Според него медиите са търсили експерти и национални гласове, но е имало и кръг от 

събеседници с неясна компетентност като актьори и спортисти, които се изказват в 

банковата сфера.  

Доц. Лозанов подчерта, че това може да бъде ограничено. Той изтъкна, че медиите са 

добили терапевтична роля по отношение на развитието на кризата от КТБ към ПИБ и са 

действали успокояващо.  

Председателят на СЕМ каза, че няма да има санкционирани медии, но ще отправи 

препоръка събеседниците да имат легитимност и да е на лице ясно основание защо 

даден човек се изказва по дадена тема. Той определи изказванията в някои 

новинарските сайтове в интернет като безотговорни гласове.  

Запитан дали СЕМ ще препоръча законодателни промени в тази посока, доц. Лозанов 

отговори, че това би било намеса в редакционната свобода и независимост на медиите. 

"Когато става дума за банкова криза, този дебат не започна като дебат за банките, а 

като такъв, който е свързан със скандали имащи отношение към политика", обясни 

председателят на СЕМ и допълни, че в момента, в който темите са преминали към в 

банков скандал, медиите са започнали да коригират поведението си.  

Доц. Лозанов съобщи, че СЕМ ще изпрати становище в Народното събрание във връзка 

с предложената поправка, която предвижа да бъдат наказвани със затвор тези, които 

разпространяват невярна или фалшива информация. "Трябва бъдат наказвани 

източниците на информацията, а не тези които я разпространяват", категоричен бе доц. 

Лозанов.  

 


